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I N T E R P E L A C J A 

dot. doświetlenia ulic, przejść dla pieszych na os. Kwiatowe, Bloki, czy Zachód 

  

 
 Jeszcze w poprzedniej kadencji, w odpowiedzi na prośbę Pana Prezydenta, 

składałam pismo z listą przejść dla pieszych wymagających doświetlenia wg własnych 

obserwacji wykonanych podczas późnowieczornych objazdów miasta. Przejścia choćby  

z tej listy są powoli doświetlane, jednak z uwagi na środki finansowe przeznaczane  

od czasu do czasu na ten cel, a jednocześnie wciąż istniejące potrzeby w tym zakresie, 

związane z kwestiami bezpieczeństwa, niedostatecznym oświetleniem, proszę  

o uwzględnienie: 

- doświetlenia przejść dla pieszych w całej ulicy Sienkiewicza, 

- doświetlenia przejść dla pieszych w ul. Śmiecińska i Starowiejska, 

- wymianę oświetlenia na LED w całej ul. Kolbego, co wpłynie na lepszą widoczność 

również tamtejszych przejść dla pieszych. 
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